

## Opt Out from Receiving Prompt Trade Execution Notification 不收取執行交易的即時通知

To 致

□ Changjiang Securities Brokerage (HK) Limited 長江證券經紀 (香港) 有限公司

Changjiang Futures (HK) Limited 長江證券期貨 (香港) 有限公司

Account Information 帳戶資料	Account Number 帳戶號碼	:
	Account Name 帳戶名稱	:
	Date 日期	:

I/ we understand Changjiang Securities Brokerage (HK) Limited and/ or Changjiang Futures (HK) Limited (the "Company") would notify the clients via email promptly after certain client activities (e.g. trade execution) have taken place in their internet trading accounts.

本人/ 吾等明白長江證券經紀(香港)有限公司及/或長江證券期貨(香港)有限公司(「貴公司」)在客戶的互聯網交易帳戶內出現某些客戶活動(包括執行交易)後,須以電子郵件即時通知客戶。

I/ we hereby apply to opt out from receiving the prompt notification of each internet trade execution (the "Opt-Out Notification") and shall wholly and solely be responsible for all trading activities in my/ our internet trading account.

本人/ 吾等申請不收取執行交易的即時通知(「不收取有關通知」),並就本人/ 吾等的互聯網交易帳戶內的任何交易活動承擔全部責任。

I/ we acknowledged that I/we understand and accept the risks associated with the Opt-Out Notification, among others, unauthorized trading may not be detected promptly.

本人/ 吾等確認及明白不收取有關通知所涉及的風險, 尤其未能即時發現未獲授權的交易。

I/ we understand statement of account would be given by the Company to me/ us in respect of any trades have been executed in my/ our trading account and I/we shall review such statement promptly and carefully.

本人/ 吾等明白貴公司就本人/ 吾等的交易帳戶內任何已執行的成交須向本人/ 吾等提供戶口結單,本人/ 吾等應即時查核相關結單。

I/ we understand the revocation of this Opt-Out Notification will be subject to the giving of such advance notice by me/ us as the Company may reasonably require.

本人/ 吾等明白如欲撤銷此不收取有關通知,須按照貴公司的合理要求給予事先通知。

Please post your completed form to Customer Services Department, Suite 1908, Cosco Tower, 183 Queen's Road Central, Hong Kong or by fax to (852) 2823 0402 or by email to <a href="mailto:brokeragecs@cjsc.com.hk">brokeragecs@cjsc.com.hk</a> Your request will be processed within 3 working days upon receipt of the duly completed form. For inquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 2823 0381 / (852) 2823 0382.

請將已填妥的表格郵寄至香港中環皇后大道中 183 號中遠大廈 19 樓 1908 室或傳真至(852) 2823 0402 或電郵至 <u>brokeragecs@cjsc.com.hk</u>.本公司將在收到填妥的表格後三個工作天內處理您的申請。如欲查詢,請致電(852) 2823 0381 / (852) 2823 0382 與客戶服務部聯絡。

Authorized Signature(s) 客戶簽署					
X (All account holders of joint account must sign jointly. 所有聯名客戶必須簽名)					
For Office Use Only 本公司專用					
Handled / Update By :	Checked / Approved By :	Remarks/ Phone Record :			
Name:	Name				